Date: 25/11/2021.

Mr. Hamed Ahmed Ali Chief Executive Officer Dubai Financial Market Dubai, UAE التاريخ: 25/ 11 / 2021.

السيد / حامد أحمد على المحترم الرئيس التنفيذي سوق دبي المالي دبي – الإمارات العربية المتحدة

تحية طيبة ويعد

As per the Chapter No. 4 of the "Disclosure and Transparency" Module of the Capital Market Authority's Executive Bylaws and its law No.7/2010 and its amendments regarding disclosure of Material Information.

عملا بأحكام الفصل الرابع من كتاب الافصاح والشفافية من اللائحة التنفيذية للقانون رقم (7) لسنة 2010 وتعديلاتها بخصوص الافصاح عن المعلومات الجوهرية.

Kindly note that the company has been notified by the Central Bank of Kuwait of the issuance of the Minister of Finance Decision No. (54) for the year 2021 to write off Al-Madina for Finance and Investment Company from the register of investment companies in the Central Bank of Kuwait.

يرجى العلم بأنه قد تم اخطار الشركة من بنك الكويت المركزي بصدور قرار وزير المالية رقم (54) لسنة 2021 بشطب شركة المدينة للتمويل والاستثمار من سجل شركات الاستثمار لديه.

Best Regards.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير



2 LPA

Mohammad Khashab Secretary of BOD

محمد خشاب أمين سر مجلس الإدارة





شركــــة الـمدينــــة للتمويل والإستثمـار

AL-MADINA FOR FINANCE AND INVESTMENT.